
Nie ma szału, jest RAK (ks. Jan Kaczkowski)
EDIT: pierwsza decyzja dziś od chirurgów, że nie podejmują się
operacji. Guz jest duży, rzadko spotykany, i w nieciekawym
miejscu i operacja by była dużym ryzykiem, że mnie od razu do
św. Piotra wyślą. Dlatego chcą najpierw chemię by zmniejszyć
mojego Gustawa. Czekam na informacje…

Scan the qr code with your phone camera or
go to the following address
https://zrzutka.pl./en/rrd6ae
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